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ZÁPIS Z VÝBORU MAS HŘEBENY, Z. S. Č. 2/25 

Místo konání: MKS Mníšek pod Brdy, Na Oboře 610, Mníšek pod Brdy 

Doba konání: 7. 4. 2025 od 18:30 hodin 

 

Přítomni:  

Veřejný sektor:  

Obec Klínec, Markéta Morávková (dříve Polívková), ZS2 infrastruktura 

Město Mníšek pod Brdy, Daniela Páterová, ZS1 sociálno 

Obec Zahořany, Pavel Přecechtěl, ZS4 kultura 

Obec Hvozdnice, Helena Kučerová, ZS2 infrastruktura 

 

Soukromý sektor: 

Magdaléna o.p.s., Pavel Král, ZS1 sociálno 

AV BOX, Roman Lepší, ZS4 kultura 

Martina Droppa (dříve Pochmanová), ZS3 enviro 

Jitka Barlová, ZS1 sociálno 

 

Dále byly přítomny, ale nezúčastnily se hlasování: 

Radka Čuříková (MAS Hřebeny), Lucie Sedláková (MAS Hřebeny) 

 

 

1. Zahájení 

Předsedkyně přivítala všechny přítomné a zahájila schůzi v 18:30 hodin. Konstatovala, že schůze byla 

řádně svolána, přítomno je 8 členů MAS, z toho 4 členi z veřejného sektoru a 4 členi ze soukromého 

sektoru. 3 přítomní jsou ze ZS1 sociální oblast, 2 přítomní jsou ze ZS2 infrastruktura, ze ZS3 enviro je 

přítomný 1 zástupce a 2 zástupci jsou ze ZS4 kultura. Byla dodržena podmínka, že veřejný sektor, ani 

žádná ze zájmových skupin nemá při rozhodování většinu. Výbor je tedy usnášení schopný. 

 

Určení ověřovatelů zápisu 
Předsedkyně navrhla určit zapisovatelku Radku Čuříkovou, jako ověřovatele pana Pavla Přecechtěla a 

paní Danielu Páterovou. Před hlasováním dala předsedající možnost vyjádřit se přítomným. Nikdo se 

nevyjádřil. 

Návrh usnesení č. V2/25/1: Výbor MAS Hřebeny, z. s. určuje zapisovatelku Radku Čuříkovou.        

Výsledek hlasování:       Pro:                8                  Proti:           0             Zdrželi se:      0 

Usnesení č. V2/25/1 bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení č. V2/25/2: Výbor MAS Hřebeny, z. s. určuje ověřovatele Pavla Přecechtěla.        

Výsledek hlasování:       Pro:                 8                 Proti:           0             Zdrželi se:      0 

Usnesení č. V2/25/2 bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení č. V2/25/3: Výbor MAS Hřebeny, z. s. určuje ověřovatelku Danielu Páterovou.        
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Výsledek hlasování:       Pro:                 8                    Proti:           0             Zdrželi se:      0 

Usnesení č. V2/25/3 bylo schváleno. 

 

Schválení programu 
Předsedající seznámila přítomné s programem schůze Výboru MAS Hřebeny, z. s. č. 2/25. 

Před dalším hlasováním dala předsedající možnost přítomným k vyjádření. Nikdo se nevyjádřil. 

 

Návrh usnesení č. V2/25/4: Výbor MAS Hřebeny, z. s. schvaluje program schůze: 

1. Zahájení 

2. Schválení žádostí v 1. výzvě SP SZP – oprava na základě výzvy SZIF 

3. Schválení výběru projektů ve výzvě č. MAS – OPZ+008/004 na Komunitní akce po Výběrové komisi  

4. Informace k jednotlivým OP (SZP, IROP, OPZ+, OPTP, NZÚL)  

5. Vyhlášení VŘ v rámci OPZ+  

6. Schválení přijetí nového člena do spolku MAS Hřebeny, z. s.  

7. Různé  

8. Závěr 

 

Výsledek hlasování:        Pro:              8              Proti:          0          Zdrželi se:     0 

Usnesení č. V2/25/4 bylo schváleno. 

 

2. Schválení žádostí v 1. výzvě SP SZP – oprava na základě výzvy SZIF 

 

Předchozí hlasování (16. 10. 2024 a 21. 1. 2025) nebylo z důvodu střetu zájmu platné. Dle schváleného 

„Způsobu výběru projektů na MAS“ bodu 10. Přesun alokace v rámci výzvy lze převést nedočerpané 

prostředky mezi jednotlivými fichemi. Toto usnesení již bylo schvalováno na Výboru č. 5/2024 a 1/2025 

Per rollam, ale z důvodu střetu zájmu 1 žadatelky je nutné provést nové hlasování.  

Vzhledem ke skutečnosti, že ve fichi 4 je bilance + 1 028 395,- Kč a ve fichi 6 je bilance + 260 000,- Kč. 

Výbor navrhuje převést všechny tyto prostředky do fiche 5 za účelem podpoření všech podaných 

projektů ve fichi 5. 

Projednávání bodu se nezúčastnila Markéta Morávková (obec Klínec) a Martina Droppa, z důvodu 

střetu zájmu se nemohou účastnit převodu alokace a odešly z místnosti. 

 

Návrh usnesení č. V2/25/5: Výbor MAS Hřebeny, z. s. schvaluje přesunout zbývající prostředky z fiche 

4 a fiche 6 do fiche 5, v níž je součet všech požadovaných dotací vyšší než přidělená alokace. 

 

Výsledek hlasování:        Pro:            6           Proti:          0          Zdrželi se:     0 

Usnesení č. V2/25/5 bylo schváleno. 

 

Schválení projektu v 1. výzvě SP SZP po převodu zbývající alokace  

Bilance fiche 5 po převodu zbývajících prostředků z fiche 4 a fiche 6 je + 2 633 191,- Kč. Výbor MAS 

navrhuje tento postup v souladu s dokumentem „Způsob výběru projektů na MAS“, který upravuje 

postupy MAS ve výzvách SP SZP. Důvodem přesunu prostředků je podpoření všech podaných projektů, 

které splnily podmínky výzvy. 

 

Z důvodu střetu zájmů odešla z místnosti paní Morávková a paní Droppa. 

 

Návrh usnesení č. V2/25/6: Výbor MAS Hřebeny, z. s.  schvaluje posouzení přidané hodnoty projektů 

ve fichi 5 a výběr žádostí o dotaci ve fichi 5 ve Výzvě č. 1 SP SZP MAS Hřebeny, z. s., dle bodového 
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hodnocení, na které stačí finanční prostředky alokované na danou výzvu a fichi v souladu s nastavenými 

postupy MAS. Po převodu alokace pokryjí prostředky všechny 3 hodnocené žádosti ve fichi 5:  

Obec Bratřínov – Spolkový dům Bratřínov;  

Obec Líšnice – Občanská vybavenost v obci Líšnice;  

Obec Klínec – Revitalizace hřbitova Klínec 

 

Výsledek hlasování:        Pro:          6                  Proti:          0          Zdrželi se:     0 

Usnesení č. V2/25/6 bylo schváleno. 

 

3. Schválení výběru projektů ve výzvě č. MAS – OPZ+008/004 na Komunitní akce po Výběrové 

komisi  

 

V úvodu projednávání tohoto bodu se přihlásili Martina Droppa, zastupující „Jezdecký klub Mníšek pod 

Brdy z. s.“ a Pavel Přecechtěl, zastupující obec Zahořany a oznámili střety zájmu a projednávání bodu 

ani hlasování se nezúčastnili.  

V rámci projektu OPZ+ byla vyhlášena výzva MAS – OPZ+008/004 na příjem žádostí na Komunitní akce 

v roce 2025. V termínu bylo přijato celkem 12 žádostí. Své přihlášky zaslali: Jezdecký klub Mníšek pod 

Brdy z. s., Junák – Český Skaut středisko Vltava Vrané nad Vltavou, Montessori školy Andílek – mateřská 

a základní škola, obec Bratřínov, obec Řitka, obec Trnová, obec Zahořany, Petra Vaňková, Rodinné 

centrum Essentia, z. s., ROREJS, z. s., TJ Sokol Mníšek pod Brdy a TOM Lvíčata Jíloviště.  

Dle Interních postupů po přijetí žádostí proběhla administrativní kontrola (provedená Radkou 

Čuříkovou) a následně byly žádosti hodnoceny a obodovány členy Výběrové komise dle předem 

nastavených kritérií. Kromě jedné žádosti (od žadatele Junák – Český Skaut středisko Vltava Vrané nad 

Vltavou) všechny žádosti splnily podmínky výzvy a byly v rámci administrativní kontroly schváleny, 

vyřazený žadatel byl o důvodu vyřazení informován telefonicky i emailem. Důvodem vyřazení zmíněné 

žádosti bylo nesplnění základní podmínky pro aktivitu lokálního setkávání („Aktivita se odehrává v 

území MAS Hřebeny a je určena pro místní obyvatele“), jelikož akce byla situována do Štěchovic, tj. do 

území jiné MAS.  

Z důvodu překročení alokace požadovanými částkami bylo nutné u některých žádostí ponížit výši 

dotace dle koeficientu v kontrolním listu. Před hlasováním byly dle Interních postupů všemi členy 

podepsány Etické kodexy. 

Seznam žádostí o dotaci ve výzvě „Komunitní akce“:  

 

Název projektového záměru Žadatel 
Navrhovaná 

částka 
Počet 
bodů 

Hry bez hranic – Festival obcí Obec Zahořany 13 109 Kč 39 

Oslavy obce Bratřínov Obec Bratřínov 12 437 Kč 37 

Zažij les jinak Petra Vaňková 12 101 Kč 36 

Na Vánoce dlouhé noce ROREJS, z. s. 12 101 Kč 36 

Májová slavnost (Zahrada jako ideální 
vzdělávací prostředí) 

Rodinné centrum Essentia, 
z. s. 

11 765 Kč 35 

Den rodin na farmě 
Montessori školy Andílek – 
mateřská škola a základní 
škola o.p.s. 

11 092 Kč 33 

ŘitkaFest Obec Řitka 10 420 Kč 31 

Mikulášská pro děti TJ Sokol Mníšek pod Brdy 9 412 Kč 28 

Nohejbalový turnaj s následným koncertem Obec Trnová 9 412 Kč 28 

Den na farmě s koňmi a jinými zvířaty – den 
otevřených dveří 

Jezdecký klub Mníšek pod 
Brdy z. s. 

9 412 Kč 28 
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Výlet na zámek Mníšek pod Brdy, Dolu 
Skalka, a poutní místo Skalka 

TOM Lvíčata Jíloviště 8 739 Kč 26 

 

Návrh usnesení č. V2/25/7: Výbor MAS Hřebeny, z. s. schvaluje seznam žádostí o dotaci ve výzvě MAS 

– OPZ+008/004 „Komunitní akce“ sestavený Výběrovou komisí. 

Výsledek hlasování:        Pro:             6            Proti:          0          Zdrželi se:     0 

Usnesení č. V2/25/7 bylo schváleno.  

 

4. Informace k jednotlivým OP (SZP, IROP, OPZ+, OPTP, NZÚL) 

 

SZP 

V rámci programu Společná zemědělská politika prošly administrativní kontrolou 2 žádosti o dotaci 

(pan Abt a paní Čepičková). U zbylých žádostí byl doplněn cenový marketing a nyní probíhá 

připomínkovací řízení včetně doplňování povinných příloh. Žádost o dotaci paní Martiny Droppy byla 

ukončena z důvodu nesplnění podmínky – doložení cenového marketingu.  

V polovině roku 2025 je plánováno vyhlášení 2. Výzvy v rámci programu Společná zemědělská politika. 

Po 1. výzvě SZP zůstává alokováno celkem 1 452 098 Kč. Návrh na rozdělení zbývající alokace a 

stanovení spoluúčasti je následující: 

Fiche 5 – 1 452 098 Kč - 90% spoluúčast 

 

Návrh usnesení č. V2/25/8: Výbor MAS Hřebeny, z. s. schvaluje rozdělení zbývající alokace a stanovené 

procento spoluúčasti. 

 

Výsledek hlasování:        Pro:             8            Proti:          0          Zdrželi se:     0 

Usnesení č. V2/25/8 bylo schváleno. 

 

IROP 

V rámci programu IROP jsou již ukončené 3 výzvy od MAS (Hasiči, Sociální služby a Vzdělávání).  

V rámci opatření Hasiči již byly úspěšně zrealizovány a schváleny (tedy i finančně vypořádány) žádosti 

od obcí Jíloviště (proplacena 20. 2. 2025 ve výši 236 874,46 Kč) a Klínec (proplacena 10. 2. 2025 ve výši 

135 556,16 Kč) a nyní jsou ve fázi udržitelnosti. Další žadatel, obec Bratřínov, má projekt již zrealizován 

a nyní má podanou žádost o platbu a zprávu o realizaci a čeká na případné připomínky. Další žadatel, 

obec Hvozdnice, má podanou žádost o podporu v systému ISKP21+, nyní je projekt v procesu opravy 

2. kola připomínek.  

V rámci opatření Sociální služby má žadatel Magdaléna o.p.s. svůj projekt týkající se elektroinstalace 

v hlavní budově již zcela zrealizovaný a ukončený, byly podány a úspěšně schváleny 2 žádosti o platbu 

(dne 29. 11. 2024 a 24. 2. 2025 v celkové výši 2 462 479,87 Kč), a navíc také proběhla kontrola na místě 

od poskytovatele MMR ČR se závěrem bez závad. Druhá projektová žádost ve výzvě na Sociální služby 

(žadatelem je město Mníšek pod Brdy) je ve schváleném stavu v ISKP21+ (žádost o podporu splnila 

podmínky pro vydání právního aktu nebo registračního listu).  

Projektová žádost ve výzvě na Vzdělávání od žadatele města Mníšek pod Brdy je nyní ve stavu Projekt 

s právním aktem a co se týče samotné skutečné realizace, nyní je podepsána smlouva s dodavatelem 

a v současnosti se učebna právě staví. Žadatel předpokládá podání žádosti o platbu a zprávy o realizaci 

pro dodržení stanoveného termínu finančního milníku (do 30. 6. 2025). 

Vzhledem k dnešnímu datu a termínu finančního milníku pro IROP (30. 6. 2025) sledujeme naplnění 

této podmínky a s radostí oznamujeme, že podmínku máme splněnou díky čerpání již zrealizovaných 

projektů. Naplnění této podmínky pro MAS znamená uvolnění zbývajících finančních prostředků ve výši 

30 % alokace od roku 2026 (ve výši 3 547 085 Kč). V roce 2026 též budeme mít možnost upravit a 
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aktualizovat stávající Programový rámec dle našich preferencí, tedy budeme moci např. přidat další 

opatření. Celková alokace IROP pro MAS Hřebeny, z. s. je ve výši 11 823 618 Kč (celkové způsobilé 

výdaje) na celé programové období 2021 – 2027. 

 

OPZ+ 

K 31. 3. 2025 skončilo 4. sledované období projektu, nyní zpracovatel čeká na podklady od partnerů a 

následně bude připravovat žádost o platbu a zprávu o realizaci. 

Během měsíců ledna a února 2025 byla otevřená výzva na podávání žádostí na komunitní akce – 

informace k nim jsou uvedeny v bodě 3. 

Po společné domluvě mezi zástupci žadatele a oběma partnery došlo k domluvě, že v projektu od 1. 4. 

2025 již nebude partnerem s finančním příspěvkem město Mníšek pod Brdy, tato situace byla 

konzultována s projektovou manažerkou na straně MPSV a bylo domluveno, že bude podepsán 

dodatek ke stávající smlouvě o partnerství. Pozice Komunitního a terénního pracovníka, kterou 

zajišťoval Mníšek pod Brdy, bude nadále pod příjemcem projektu MAS Hřebeny, z. s. Z toho důvodu 

bylo vyhlášeno výběrové řízení na uvedené pozice. 

Stále je každé pondělní odpoledne otevřeno Komunitní centrum (KC) v Mníšku pod Brdy, na každý 

měsíc lektorky zveřejňují připravený program, tráví s dětmi čas ve stanovený termín, chodí na 

procházky, sportují či případně rozebírají jejich situace dle potřeby. Lektorky dále zajišťují propagaci 

Komunitního centra skrze sociální sítě.  

V prostorách MKS v Mníšku pod Brdy proběhla dne 7. 3. 2025 přednáška na téma Nelátkové závislosti 

a dne 18. 3. 2025 přednáška na téma Úzkosti a sebepoškozování realizované Magdalénou o.p.s. Obě 

přednášky měly hojnou účast, mezi posluchači byli jak rodiče či prarodiče, tak i místní pedagogové a 

další zájemci o informace. Po přednáškách vždy proběhla diskuze a lektorky odpovídaly na položené 

dotazy z publika. 

V současné chvíli již pracovní skupina začala připravovat podklady pro podání návazného projektu a 

členové si rozdělili jednotlivé role a úkoly pro následující měsíce. 

 

OPTP 

Nyní běží 2. sledované období v pořadí 2. projektu OPTP (únor – květen 2025), zprávu o realizaci a 

žádost o platbu budeme tedy předkládat na konci června 2025. Za 1. sledované období (říjen 2024 – 

leden 2025) byla již žádost předložena a schválena (dne 28. 3. 2025 ve výši 562 237,80 Kč), došlo tedy 

dle plánu k plynulému navázání na minulý projekt. Současný projekt má 6 sledovaných období a termín 

ukončení je 30. 9. 2026. V zásadě se jedná o navazující projekt již ukončeného projektu OPTP k pokrytí 

administrativní kapacity kanceláře MAS.  

 

Nová zelená úsporám Light 

Na začátku roku 2025 došlo k reorganizaci celého dotačního systému programů Nová zelená úsporám 

(program Standard byl ukončen a zcela uzavřen a program Light byl rozdělen na nízkopříjmové a běžné 

domácnosti), stejně tak byla přidána opatření, o která lze žádat. Plánovanou novinkou bude zavedení 

tzv. Renovačních pasů (v plánu od léta 2025), které mají nahrazovat Zprávu o navrhovaných opatřeních 

a částečně Průkaz energetické náročnosti budov. Renovační pasy mohou vystavovat energetičtí 

specialisté či poradci, případně autorizované osoby, celý systém poradenství a přidělených činností je 

tedy stále v řešení. 

Během této reorganizace byly opět aktualizovány Závazné pokyny pro žadatele a příjemce a příjem 

žádostí byl opětovně spuštěn dne 20. 2. 2025. 

V současnosti dořešujeme poslední žadatele z roku 2023, abychom mohli uzavřít žádosti za tento rok. 

V současné chvíli máme 65 zcela ukončených žádostí z celkových 81 podaných (a u dalších čekáme na 
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schválení podané žádosti nebo již doložené realizace k celkovému ukončení). V součtu činí přidělené 

dotace částku 9 969 593 Kč. 

 

5. Vyhlášení VŘ v rámci OPZ+  

Po předchozí domluvě mezi příjemcem projektu a jeho partnery byl k 31. 3. 2025 rozvázán pracovní 

poměr Lindy Skotnicové, bude podepsán dodatek ke smlouvě o partnerství a na pozici 

komunitní/terénní pracovník bylo vypsáno výběrové řízení, které potrvá do 11. 4. 2025.  

 

Návrh usnesení č. V2/25/9: Výbor MAS Hřebeny, z. s. schvaluje ukončení pracovního poměru s Lindou 

Skotnicovou, podepsání dodatku ke smlouvě o partnerství a souhlasí s vyhlášením výběrového řízení 

na obsazení pozice komunitní/terénní pracovník. 

Výsledek hlasování: Pro: 8       Proti: 0          Zdrželi se: 0  

Usnesení č. V2/25/9 bylo schváleno. 

 

6. Schválení přijetí nového člena do spolku MAS Hřebeny, z. s. 
Dne 28. 3. 2025 byla do kanceláře zaslána přihláška ke členství od p. Jana Pazdery. Pan Pazdera se 
věnuje zemědělství v obci Líšnice a vyjádřil svůj zájem o zařazení do zájmové skupiny 3, péče o krajinu 
regionu (tedy zemědělství). 
 
Návrh usnesení č. V2/25/10: Výbor MAS Hřebeny, z. s. schvaluje přijetí nového člena.       
Výsledek hlasování:       Pro:                8                  Proti:           0             Zdrželi se:      0 
Usnesení č. V2/25/10 bylo schváleno. 
 

7. Různé 
Vzhledem k již stabilní finanční situaci spolku předsedkyně navrhuje zapojení se a přičlenění do Národní 
sítě MAS (NS MAS). V současnosti je předmětem jednání NS MAS navýšení členských příspěvků na 
zatím neurčenou výši, současný příspěvek na 1 členskou MAS je 15 000 Kč/ročně (případné navýšení 
by bylo v řádu jednotek tisíc Kč). Výhodami členství v NS MAS je větší a rychlejší informovanost o 
různých akcích a jednáních (a závěrech z nich). V současné chvíli jsme (dle webu www.nsmascr.cz) 1 ze 
4 MAS v ČR (celkem ze 180 MAS), která není členem NS MAS. Jsme členy krajské sítě středočeských 
MAS. 
 
Návrh usnesení č. V2/25/11: Výbor MAS Hřebeny, z. s. souhlasí se začleněním MAS Hřebeny, z. s. do 
Národní sítě MAS a povinností platit členské příspěvky.        
Výsledek hlasování:       Pro:                 8             Proti:           0             Zdrželi se:      0 
Usnesení č. V2/25/11 bylo schváleno. 
 

8. Závěr 
Jednotlivá usnesení byla schválena v rámci projednávaných bodů schůze. Na závěr předsedkyně 

poděkovala přítomným za účast a ve 20:00 hod. schůzi ukončila. 

 

Zápis byl vyhotoven dne:   14. 4. 2025 

 

Zapisovatelka:   Radka Čuříková                                          …………………………………………………….. 

 

Ověřovatelé: 1. Pavel Přecechtěl                                        …………………………………………………….. 

 

                        2. Daniela Páterová                                       …………………………………………………….. 

 

Předsedkyně:  Markéta Morávková                                   …………………………………………………..…. 


